

AERI GRANOLLERS

Quatre gats erem quan van començar la pràctica de l'aeromodelisme. Hi havia gent de La Roca, Mataró i Granollers que cada diumenge ens trovabem al camp de futbol de La Roca, sempre que no hi hagues partit, i ens dedicavem a fer a miques els models que preparabem durant la setmana.

Actualment ha anat creixent aquesta afició i a Mataró, Calella, Granollers i d'altres indrets n'hi ha una gran afició dintre de cadascun dels clubs de cadascuna de les ciutats i pobles d'arreu de l'Estat que practiquen assiduament aquest esport-ciència que s'està tornant ja molt popular.

Durant aquest any 80 hem procurat donant-se a conèixer una mica, poc, ja que la nostra Entitat no enmarca tant sols seccions com son les de Maquetisme, Cultural (recull de dades entorn a l'Aeronautica a la nostra comarca,

etc.); com a seccions ja formades. A Barcelona, ja ha començat a funcionar la secció de Paracaidisme, Vol a Vela i Jocs de la Guerra o Wargames, i esperem que també molt aviat l'Escola de Mecanics d'Aviació, Vol a Motor, Meteorologia i Estudi d'OVNIS.

Ara bé, de tot lo exposat fins ara, no tot són "flors i violes". Els nostres problemes son també grans, ens fa falta gent amb empena, amb ganes de treballar i sentit de la responsabilitat, ja que hem de dur a terme moltes tasques entorn a l'Aeronautica en general i tot el que estigui relacionat amb ells, sobretot per fer-la arribar a tothom i a un nivell en el que tots poguem participar-hi. Som una Entitat o "club" obert a gent amb inquietuts.

Necessitem també una major col·laboració per part dels Ajuntaments en la creació de locals, on poguer realitzar les

conferències, cursos, tallers, etc..., i la creació de camps Municipals on fer les pràctiques de vol, i preparació dels models per a competicions, etc, etc...

Per últim voldriem des d'aquí agrair les col·laboracions i l'assistència tinguda el passat mes d'Agost a l'exhibició d'aeromodelisme que varem realitzar amb motiu de la Festa Major de la nostra Ciutat, i al mateix temps informau-se de la propera activitat que serà una exposició-concurs de Maquetisme Estatic que es celebrarà durant els dies 20 de desembre al 3 de gener al local de l'Agrupació Folklorica de Granollers a la Avda. Prat de la Ribera, 84-1.

Agraïm també a la revista "Comarca al Dia" l'interès dirigit a l'Aeri Granollers per la publicació d'aquest article.

La nostra dreça és C/ Barcelona, 22-1 TEL. 870.15.95, on us podem informar més detingudament de les nostres properes activitats.

Fins aviat, Bon Nadal i proper Any Nou per a tots.

AERI GRANOLLERS

JUDO GRANOLLERS

El Judo Granollers, se inicià en el any 1.969, en el Gimnasio Olympic, pasado por el Gimnasio Viaña y el año 1975, se trasladó al Club Natación Granollers, en donde permaneció hasta finales del 78, pasando definitivamente a la actual radicación c/ Alfonso IV, 65-bajos, con unos 300 mts2 e impartiendo clases a más de 150 alumnos, entre ellos figuran:

Un Cinturón NEGRO; Cuatro Cintures MARRONES; Diez Cinturones AZULES (próximos a pasar a Marrones); Doce Cinturones VERDES; Treinta Cinturones NARANJA; y resto AMARILLOS y BLANCOS.

Los alumnos con el Cinturón Marrón, participan en Competiciones y en Ligas para la obtención de Puntos para su pase a Cinturón NEGRO.

En el aspecto JUVENIL, este año se ha conseguido una Campaña realmente buena porque los muchachos han participado en sus competiciones y por ejemplo en la primera fase de esta Temporada, la Federación Catalana, organizó tres

Rankings, para situar a los Judokas Juveniles Catalanes, en unas posiciones para su elección, nuestro Club, obtuvo buenos resultados, pero en especial con el alumno JOSE ANTONIO RICHART, que se adjudicó 1º, puesto, 1º puesto y 2º puesto, en los respectivos tres Rankings, ganándose un Cursillo de una semana en MALGRAT, dirigido por JEAN LUC ROGER (Campeón del Mundo, año 79).

Después de las vacaciones, estos muchachos participan en un Ranking valadero para el CAMPEONATO DE CATALUNA y en fecha 22 de Noviembre p.p., se celebra el definitivo, en donde nuestros alumnos, se clasificaron muy bien, destacar la buena voluntad y técnica de ANTONIO TRAVE y J. ANDRES MOLINA y resaltar a BENITO CARMONA que llegó a los CUARTOS DE FINAL y a JOSE A. RICHART, ha sido SELECCIONADO POR LA FEDERACION CATALANA, para competir con la Selección Aragonesa, en Zaragoza. (Debemos tener en

cuenta que en este Campeonato de Cataluña, RICHART, ha tenido que pasar el PESO superior).

El JUDO GRANOLLERS, está trabajando con unos muchachos, en la Categoría INFANTIL y JUVENIL, a los cuales está preparando tanto físicamente como sicamente, para formar su caracter, el control de sí mismo, la sinceridad hacia los demás y el espíritu de equipo.

Estos Jóvenes-ambos sexos, están asistiendo a las clases de preparación física y técnica del Club y además, asisten a entrenos Federativos, en donde se encuentran con Judokas de la Provincia, siendo muy interesante para ellos comprobar su nivel de preparación e irse acostumbrando al hábito de entrenase a fondo y dosificar esfuerzos.

En el Club, se están formando ya, el FUTURO relevo de estos Infantiles y Juveniles, trabajamos la BASE y esperamos que en un futuro obtengamos sus frutos, que no dudamos, ellos mismos serán los beneficiarios.

La Dirección del Club, está contenta y felicita a todos por su esfuerzo y dedicación.

A.M.V.